
Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>
Data: 2019-08-06 21:37:16+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/156518 - kładka dla pieszych ul Zwycięstwa. (Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>)

Sprawa: BR.0003.324.2019

Panie Prezydencie mam pytanie związane z kładką dla pieszych nad torami przy bramie południowej ul Zwycięstwa . Dlaczego do tej pory nie
została konstrukcja tej kładki pomalowana ? Proszę potwierdzić czy ta kładka jest bezpieczna dla przechodzących po niej ludzi ? Kiedy
powstanie nowa kładka nad bramą południową dla przechodniów, już był zrobiony projekt, a kładki dalej nie ma ?
 
                                                          Andrzej Wojaczek
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